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Referat styremøte tirsdag 27.04.2021, kl 19.00, på teams 

 

Til innkalling: Verv Epost Telefon 

Bjarte Austvik Leder leder.kjff@gmail.com 911 07 472 

Torstein Røysland Nestleder torstein.roysland@ae.no 970 47 266 

Trond Seland Sekretær trondseland@hotmail.com 907 77 924 

Arve Rosseland Profilering/tilskudd arve.rosseland@icloud.com 917 52 600 

Per Grønberg Styremedlem pgronb@gmail.com 991 22 660 

Kjetil Urdal Styremedlem heikjetil@hotmail.com 482 78 200 

Jon Arild 

Albrektsen  

(Meldt forfall) 

Styremedlem jon.arild.albrektsen@gmail.com 936 36 444 

Carine Risvand 

Østervold 

(Meldt forfall) 

Styremedlem carine@brabo.no 

 

915 40 790 

Vara til 

innkalling:  

   

    

Innkalling til sak:    

    

 

   

Kopi: Verv Epost Telefon 

Tor Gjersøe 1 Vara tor.gjersoe@getmail.no 920 25 884 

Jarle Stray 2 Vara jarle_stray@live.no 950 42 084 

Helge Andersen 3 Vara laksefiskeren@gmail.com 411 46 415 

Jan Åge Norli 4 Vara   

 

Sak  Ansv. 

07/04/21 Gjennomgang av protokoll fra årsmøte 

- Delegat til Fylkeslagets fiskeutvalg: Bjørn Slettjord og 
Helge Andersen forespørres   

- Jan Aril tar kontakt med Terje Svendsen og inkluderer han 
i ungdomsutvalget 

- KJFF har formannskapet i samarbeidsutvalget Farvannet i 
2021. Torstein og Bjarte kaller inn til møte onsdag 12 
mai.  

- Valg: Kjetil lager en sak til intranett/facebook. Valg blir 
foretatt på neste styremøte 25. mai. Frist for å melde sitt 
kandidatur er 23. mai.  

- Bygging av Leirdue-skytesti – Leirduebanen. Torstein og 
Bjarte har hatt dialog med kommunen. De har fått 
tilbakemelding på at man slipper å søke om dispensasjon 

Bjarte/alle 
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på universell utforming, prosessen med utforming av 
byggesøknad er i gang, mulig at man kan slippe unna 
med forenklet byggesøknad.  

- Torstein sier de vil komme i gang i år med tilgangsvei og 
evt bygging dersom tiden tiltaler det, med forbehold at 
byggesøknad blir godkjent.  

- Det startes straks opp med å bytte ut nytt kort/styre 
system.  

Til info: 

Det ble forespurt en annen leverandør om det et slikt 
styresystem i fjor, pris for et slikt anlegg var vesentlig 
dyrere enn det som er bestilt. 

- Vedtektsendring om styremedlem. Arve har nå denne 
funksjonen som er tiltenkt profilering og søknader i 
forhold til tilskudd. Det diskuteres ulike oppgaver som 
han skal gjøre. Dette vil blant annet være å skaffe en 
oversikt og bistå med hjelp til diverse søknader om 
tilskudd. Andre oppgaver vil være å lage saker og legge 
ut saker for andre på facebook og nettside.  

- Vi har fått 100.000,-. Vi må tenke ut en fornuftig måte å 
bruke disse midlene. 

08/04/21 Jegerprøven/viltstellutvalget: ingen aktivitet pga 

koronasituasjonen. Men har begynt å planlegge for jegerprøvekurs 

i august.  

Skytebanen: Åpnet opp i igjen 13. april. Har ikke utlån av våpen. 

Har også noe bedriftsskyting. Fylk arrangerer instruktørkurs 

hagleinstruktør i mai. Har avlyst stevner pga smittesituasjonen. De 

kommer og monterer det nye styringsanlegget neste uke.  

Fiskestellutvalget: De har starter opp på Odderøya hver onsdag. 

Tirsdager er det fiske på brygga. Har snakket med Trond Johansen 

om å foreta målinger i vann som vi har fiskekort i. Det planalgte 

norgesmester stevne i Vennesla ble avlyst. Neste stevne er også 

avlyst, så konkurransedelen er nå nede.  

 

Det er som kjent søkt om å ha oppdrettsanlegg i 

Kristiansandsområde. Dette har Per og Bjarte engasjert seg i for å 

prøve å få stoppet. Er kontaktet av FVN og har hatt møte med 

dem, samen med Kari. Har også hatt møte med naturvernforbundet 

og andre foreninger i NJFF. Det ble her planlagt videre arbeid i 

forhold til saker og jobbing mot politikerne. Håper på en god sak i 

FVN. Per opplyser at det ikke er noe diskusjon om at det er 

problematisk med oppdrettsnæringen. Dette er anerkjent i de fleste 
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organisasjoner. Men dette må gjøres kjent. Det jobbes videre mot 

de riktige organene for å få stoppet planen. KJFF m. flere kommer 

til å bruke mye tid på denne saken i tiden fremover.  
 
Møteagenda vår 2021: 

Tirsdag 25. mai 
 


